



## **CITY HOURS OF OPERATION EASTER 2023**

**The City of Miramichi reminds the public of the following hours of operation for the Easter Weekend.**

- City Hall and other administrative offices will be closed on Good Friday, April 7, 2023 and Easter Monday, April 10, 2023.
- There will be no transit service on Good Friday, April 7, 2023. Transit will resume regular operations on Saturday, April 8, 2023.
- Regular garbage and recycling collection will occur on Good Friday, April 7, 2023 and Easter Monday, April 10, 2023. Please set out containers by 6 a.m.
- The Lindon Recreation Centre, MVHS pool and gym, and Golden Hawk pool and gym will be closed on Good Friday, April 7, 2023.

## **HEURES D'OUVERTURE DE LA VILLE POUR LA FIN DE SEMAINE DE PÂQUES 2023**

**La Ville de Miramichi rappelle au public les heures d'ouverture suivantes pour la fin de semaine de Pâques.**

- L'hôtel de ville et les autres bureaux administratifs seront fermés le Vendredi saint, le 7 avril 2023 et le lundi de Pâques, le 10 avril 2023.
- Il n'y aura pas de service de transport en commun le vendredi saint le 7 avril 2023. Les services de transport en commun reprendront leur cours normal le samedi 8 avril 2023.
- Le ramassage régulière des ordures et du recyclage aura lieu le Vendredi saint, le 7 avril 2023 et le lundi de Pâques, le 10 avril 2023. Veuillez sortir vos contenants avant 6 h.
- Le Lindon Recreation Centre, la piscine et le gymnase de MVHS, ainsi que la piscine et le gymnase de Golden Hawk seront fermés le Vendredi saint, le 7 avril 2023.